
 Generalforsamling Andelsboligforeningen Færgebakken. 
 
Referat fra generalforsamling d. 02-06-2021 hos Dorthe i nr. 114. 
Til stede var: Dorthe, Rikke, Hanne, Anne, Bine, Christina, Keld, Jacob, Margit 
 
1.    Bine blev valgt som dirigent, 
 
2.    Dagsorden godkendt. 
 
3.    Formandens beretning: 
       Alle hoveddøre er skiftet og alle fyr har fået det lovpligtige eftersyn. Der er også afholdt 2 havedage. 
       Der er solgt 3 huse Nr. 84  Nr. 106 og Nr.112.  Kreditforeningslån er blevet omlagt, der har været  
       slamsugning i 6 huse og der er slået græs og saltet som aftalt.  Udendørslampen ved nr. 84 er blevet 
       i orden. 
 
4.    Regnskab godkendt. 
 
5.    Budget 2021 blev godkendt. 
 
6.    Boligafgift holdes på nuværende kr. 3.000. 
 
7.    For det indkomne forslag fra Bine og Christina angående overdækket cykelskur, blev det vedtaget at 
       undersøge ideen nærmere.  Med hensyn til evt. forbedringer af boligen er det muligt at få en højere 
       pris i forbindelse med salg. 
 
8.    Formand Dorthe Hjorslev blev genvalgt.   
       Christina Rzenno trådte ind i bestyrelsen i stedet for Hanne Kristiansen. 
       Anne Staal blev valgt til bestyrelsen så den fremover består af 5 medlemmer plus 1. suppleant. 
       Bine Hviid blev valgt som suppleant for 1 år. 
 
9.    Revisor EY blev genvalgt. 
 
10.  Eventuelt. 
        Vedrørende nye plankeværker arbejdes der videre med projektet.   
         I forbindelse med tilbud på plankeværker indhentes der også tilbud på låger, som folk eventuelt 
        kan tilkøbe.  Højden på plankeværk bliver 1,60 m foran hus, og 1,80 m i haven.     
 
 
 
Den 3. juni 2021.      Margit Østerskov   


